



PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA

KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : PERKHIDMATAN MEMBEKAL DAN MENGHANTAR KELENGKAPAN ASRAMA DI AKADEMI PENERBANGAN AWAM MALAYSIA, SEPANG, SELANGOR

JENIS TAWARAN : TERBUKA

KOD BIDANG	BIDANG	SUB BIDANG	PECAHAN SUB BIDANG
02 07 01	PERABOT, PERALATAN PEJABAT, HIASAN DALAMAN DAN DOMESTIK	TEKSTIL	TEKSTIL

TARIKH MULA TAWARAN : 23/04/2021 (JUMAAT)

TARIKH TAKLIMAT : 05/05/2021 (RABU), JAM 10.00 PAGI

TARIKH TUTUP TAWARAN : 12/05/2021 (RABU), JAM 12.00 TENGAHARI

TEMPOH SAH LAKU : 90 HARI

LOKALITI : W.P. Kuala Lumpur, W.P. Putrajaya, Negeri Sembilan dan Selangor

PERINCIAN TAKLIMAT

PERIHAL	TARIKH / MASA	LOKASI	PEGAWAI PENYELARAS	KEHADIRAN MAKSIMA
PERKHIDMATAN MEMBEKAL DAN MENGHANTAR KELENGKAPAN ASRAMA DI AKADEMI PENERBANGAN AWAM MALAYSIA, SEPANG, SELANGOR	5/5/2021 (RABU) 10:00AM	DEWAN PERMATA AKADEMI PENERBANGAN MALAYSIA (MAvA), JALAN PEKELILING 2, 64050 SEPANG, SELANGOR	ZULKARNAIN ZULKIFLI MENON	1

- 1) Taklimat Sebut Harga adalah **WAJIB** pada **5 Mei 2021 (Rabu), jam 10.00 pagi** di Dewan Permata Akademi Penerbangan Malaysia (MAvA), Jalan Pekeliling 2, 64050 Sepang, Selangor.
- 2) Pembekal hendaklah mematuhi SOP semasa menghadiri taklimat sebut harga bagi mengelak penularan wabak Covid-19 dengan penggunaan hand sanitizer dan memakai pelitup muka.
- 3) Ketidakhadiran atau kelewatan ke sesi taklimat dianggap sebagai tidak menghadiri taklimat. Sebarang rayuan mengenai ketidakhadiran atau kelewatan ke sesi taklimat selepas tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dilayan. Individu yang menghadiri sesi taklimat tidak dibenarkan mewakili pembekal lain.
- 4) **Kehadiran ke sesi taklimat dan lawatan tapak adalah diwajibkan. Selaras dengan 1PP PK2.1 perenggan 8 (vii)(a)(3)(vi), hanya penama di sijil akaun pendaftaran syarikat MOF sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat ini. Pembekal tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam sijil tersebut. Pembekal dikehendaki membawa sijil pendaftaran syarikat (MOF), cop rasmi syarikat dan kad perniagaan. Kegagalan mengesahkan kehadiran akan menyebabkan pembekal tidak layak menyertai sebut harga ini (sekiranya berkaitan).**